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PROTOKÓŁ Nr XXII/2019 

z sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie 

z dnia 11 grudnia 2019 roku 

 

Ad. pkt. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej otworzył XXII w bieżącej kadencji obrady 

sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie. Poinformował, iż  sesja została zwołana w oparciu o art. 

20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, czyli na wniosek 

Burmistrza.  

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach udział bierze  

15 radnych, co zgodnie z ustawą czyni Radę zdolną do podejmowania prawomocnych 

uchwał. 

Lista obecności radnych zostaje załączona do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną 

część. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w związku z obowiązującymi przepisami Rozporządzenia 

Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie 

ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych  i w sprawie 

swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE RODO a także 

art.20 ust.1b ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (t.j. Dz.U. z 2019 r. 

poz.506) poinformował, iż obrady sesji są nagrywane oraz transmitowane na żywo. 

Ad. pkt. 2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się z pytaniem, czy radni mają uwagi bądź 

propozycje do porządku obrad. 

Głos zabrał radny Edward Mazur. Przypomniał, że zwraca się po raz kolejny z prośbą  

i apeluje do Przewodniczącego Rady Miejskiej, aby zwołując sesję, w trybie art 20 ust. 3 

ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, czyli na wniosek burmistrza  ustalał 

taki termin obrad w taki sposób, aby pani burmistrz miał możliwość uczestniczenia w sesji. 

Podkreślił, że skoro wnioskodawcą sesji jest burmistrz, to zgodnie z art.102 Statutu Gminy 

Stąporków z urzędu powinna brać udział w obradach i wykonywać swoje obowiązki  

a w sytuacji, gdy radni zażądają jej obecności  na posiedzeniu komisji także musi brać w nich 

udział. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odpowiedział, że zawsze prosi burmistrza o obecność  

na obradach sesji oraz komisji Rady Miejskiej. Wyjaśnił, że burmistrz jest zawsze 

informowany o terminie sesji, komisji oraz o ustalonym porządku obrad. Przewodniczący 

Rady Miejskiej powiedział, że nie należy do jego obowiązków zapoznawanie się  

z kalendarzem spotkań burmistrza. Dodał, że także po każdej sesji przekazuje burmistrzowi 

informacje o prośbach radnych związanych z obecnością na kolejnej sesji. Zapewnił, że ile 

razy radny Edward Mazur poprosi, aby pani burmistrz uczestniczyła w obradach, tyle razy 

prośba zostanie przekazana. 

Radny Edward Mazur podziękował za szczegółowe wyjaśnienie przedstawione przez 

Przewodniczącego Rady Miejskiej. Dodał, że na obecności pani burmistrz na obradach sesji  

i komisji zależy także pozostałym radnym. Podkreślił, że zarówno radni jak i burmistrz zostali 

wybrani przez wyborców, więc powinni być względem nich w porządku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odpowiedział, że zawsze informuje burmistrza o prośbach 

radnego Edwarda Mazura. 

W związku z brakiem dalszych pytań i uwag do projektu porządku obrad XXII sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęła porządek obrad 

XXII sesji. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 



2 
 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt. 3. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekty uchwał zaopiniowane 

pozytywnie, co do zgodności z prawem zostały szczegółowo omówione na wspólnym 

posiedzeniu komisji a ponieważ wszyscy radni są w ich posiadaniu nie zachodzi potrzeba 

odczytywania. 

Ad. pkt. 3. ppkt a) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków  

na 2019 rok. 

Radny Edward Mazur poprosił o wyjaśnienie wydanego przez Burmistrza Stąporkowa  

w dniu 2 grudnia 2019 r. zarządzenia. Powiedział, że zaszła niejasność w dziale 801 

paragrafie 4590 tj. kary i odszkodowania wypłacone na rzecz osób fizycznych w kwocie  

10 tys. zł, a także w paragrafie 4610 tj. koszty postepowania sądowego i prokuratorskiego  

w kwocie 1396 zł. Zapytał, na co konkretnie wydano wyżej wymienione środki. 

Skarbnik Gminy Agnieszka Niebudek wyjaśniła, że środki przeznaczono  

na odszkodowanie dla ucznia, który prawdopodobnie się przewrócił w Publicznej Szkole 

Podstawowej w Niekłaniu Wielkim. Dodała, że po rozprawie sądowej w wyroku zasądzono 

na rzecz powoda kwotę 10 tys. zł wraz z kosztami sądowymi. 

Radny Edward Mazur nie krył zdziwienia, że jedne kwoty można przesuwać w budżecie 

zarządzeniem burmistrza a w celu przesunięcia innych musi zostać zwołana sesja. Zapytał, 

czy radni byli w posiadaniu wiedzy o tym, że w szkole miało miejsce takie zdarzenie i w tej 

sprawie odbyła się sprawa sądowa. Przypomniał, że najpierw prze 4 lata toczyło się 

postępowanie z wykonawcą boisk wielofunkcyjnych w Stąporkowie o czym radni nie zostali 

poinformowani, teraz sytuacja się powtórzyła. Zapytał, czy Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej oraz Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych wiedzieli o wypadku dziecka. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Sławomir Dąbrowski odpowiedział, że nie był  

w posiadaniu takiej wiedzy. 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Elżbieta Jóźwik odpowiedziała, że także  nie 

była  w posiadaniu takiej wiedzy. 

Radny Edward Mazur powiedział, że takiego bałaganu dotychczas nie było i należy podjąć 

w tym celu odpowiednie kroki. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odpowiedział, że to pytanie nie powinno być skierowane 

do niego. Podkreślił, że to przecież nie on decyduje komu wypłacane jest odszkodowanie i co 

się dzieje w gminie, bo od tego jest zarząd z burmistrzem na czele. 

Radny Edward Mazur odpowiedział, że radni powinni mieć w tej kwestii wiedzę. 

W związku z brakiem dalszych pytań i uwag do powyższego projektu uchwały 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XXII/125/2019 w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2019 rok, która 

stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt. 3. ppkt b) Projekt uchwały w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko 

dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stąporkowie  

i powołania komisji konkursowej do jego przeprowadzenia, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż na wspólnym posiedzeniu komisji Rady 

Miejskiej ustalono skład osobowy zespołu do przeprowadzenia konkursu na stanowisko 

dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stąporkowie.  
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W związku z tym odczytał projekt uchwały wraz z ustalonym składem osobowym zespołu, 

który przedstawiał się następująco: 

1. Korzeniewski Mateusz– przedstawiciel podmiotu tworzącego będący lekarzem 

2. Kłys Łukasz- przedstawiciel podmiotu tworzącego 

3. Chrzan Krzysztof  – przedstawiciel podmiotu tworzącego 

4. Świerczyński Łukasz – przedstawiciel podmiotu tworzącego  

5. Wiśniewski Zbigniew– przedstawiciel podmiotu tworzącego 

6. Kołodziej Elżbieta  – przedstawiciel podmiotu tworzącego 

7. Kołodziej Jacek – przedstawiciel Rady Społecznej SPZOZ w Stąporkowie. 

Na przewodniczącego Komisji konkursowej powołano Sekretarza Gminy Łukasza Kłysa. 

Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na udział w pracach komisji. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XXII/126/2019 w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stąporkowie i powołania komisji konkursowej do 

jego przeprowadzenia, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt. 3. ppkt c) Projekt uchwały w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego 

Sądu Administracyjnego w Kielcach. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

za- 14 głosów 

przeciw- 0 głosów 

wstrzymało się- 1 głos 

podjęła uchwałę Nr XXII/127/2019 w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego 

Sądu Administracyjnego w Kielcach, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt. 4. Zamknięcie obrad sesji. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady XXII 

sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie  dziękując wszystkim  za przybycie. 

 

Protokołowała:                                             Przewodniczący Rady Miejskiej 

Karolina Rokita                                                         Jacek Kołodziej 
 


